
ZADVOR
Vaščani Podmolnika so se že več

let jezili, ker so jim vojaške enote iz
Ljubljane s težkimi tovornimi vozili
kvarile vaške poti in povzročale ško-
do v gozdovih in po tiavnikih, ne da
bi jun povzročeno škodo kdo po-
ravnal. Kiajevna skupnost pa se je
zanje zavzela in organizirala sestan-
ke s predstavniki vojske, občine in
krajevne skupnosti. Najprej so se do-
govorili, da bodo sestavili komisijo,
ki naj oceni škodo in zadevo uiedi
za več tet nazaj in naprej. V maju se
je komisija res sestala, na terenu
samem ugotovila škodo in prisodila
odškodnino sporazuinno med vašda-
ni in JLA tako, da je stvar zdaj
obojestransko urejena in takih pri-
tožb ne bo več. Vse, kar bo naknad-
no nastalo, bo potrebno prav tako
sporazumno uiejati.

Svet krajevne skupnosti Zadvor je
na zadnji seji sklenil organiziiati
izlet za svoje člane, člane komisg in
odborov. Sestavili so več predlogov
za relacijo izleta, izbiali pa so tiste-
ga, ki je predvideval enodnevni izlet
in sicer ogled Baze 20 in nato kri-
žem po Beli krajini. Menili so, daje
Bela kiajina lepa in zanimiva, vrh
tega pa še zibelka partizanstva in da
si velja ogledati njene zanimivosti. Oiztetu bomo poročali v prihodnjištevflkiNsk.Občani krajevne skupnosti Za-dvor se že delj časa jeze na šoferjetovornjakov, ki vozijo po Cesti 13.julija, ki jo je kiajevna skupnost zlastnimi sredstvi dala prevleči s tan-ko asfaltno prevleko za lahki osebnipromet. Na obeh koncih ceste sopostavljeni znaki, ki prepovedujejotovorni promet, a teh žoferji tovor-njakov ne upoštevajo, temveč mimonjih vozijo, kot da se jih nič ne ti-čejo. Ker je kontrola milice slaba, seznakov prav nič ne boje. Vaščanompa ni vseeno, kaj se dogaja na cesti,

ker bo kmatu spet razbita prav po
krivdi tovomjakov, ki naloženi s
peskom preveč pritiskajo na slabo
cestišče, še zlasti v deževnih dneh.
Kje bomo vzeli spet nova sredstva za
popravilo ali obnovo ceste?

Novi most prek Dobrunjščice v
Sostrem še nidograjen, čepravje bil
rok za zaporo letošnji 1. junij. So-
strčani se sprašujejo, ka^ je temu
vzrok. Opravičeno se jezijo, saj že
komaj pričakujejo, da se bodo spet
vozili z avtobusom po prejšnji trasi;
zdaj moiajo daleč naokoli do pive
avtobusne postaje. Morda bi bilo
prav, da bi to nevšečnost volivcem
kdo pojasnil, zlasti še, ker so bila
sredstva za most zagotovljfena in o
tem volivci tudi infoimirani - zdaj
se je pa spet zataknilo. Zataknilo se
je tudi pri jradnji otroškega vrtca v
Zadvoru. Cas tede, poletje tudi, z
gradnjo vrtca, ki je predvidena za
leto 1972, pa še začeh niso. Za zdaj
je jasno le toliko, da je upravni od-
bor sklada ljubljansičih občin za
gradnjo šol in W Z odstopil od
adaptacije ptostoiov v zadnižnem
domu in se odločil za gradnjo no-
vega vrtca v montažni izvedbi.
Upravni odbor zadiužnega doma Za-
dvor pa je za prazne prostore bivše
gostiine razpisal oddajo za gostinsko
dejavnost, v piaznih prostorih trgo-
vine pa za prodajo mesa, mesnih in
mlečnih izdelkov. Prostore bo oddal
najbojšemu ponudniku. Tako bi
lahko že letos prostore adaptirali za
prvotno dejavnost in seveda ustvar-
jali potieben dohodek.

Za letos je piedvidena obnova
Ceste II. grupe odiedov od dobrunj-
ske pošte dč sostrške cerlcve. Po tej
cesti je vsak dan gost promet s to-
vornjaki, ki iz kamnolomov v Sadi-
nji vasi odvažajo kamenje in pesek.
Cesta je že slaba, svoje je prispevala
tudi zima tn zdaj terja temeljite ob-
nove. Sredstva za obnovo so pri-
spevala podjetja, ki izkoriščajo kam-
nolome, in pričakujemo, da bo v
tetošnjem poletju obnovljena. Cest-
no podjetje Ljubljana je tiaso že po-
snelo in zdaj pripravlja potrebne na-
črte.

Če bo šlo vse po sreči, bo to pod-
jetje prevzelo tudi obnovo ceste od
kiižižža v Zadvoru prek gornjega
dela Zadvora do spomenika Molni-
Ski četi v dolžini 500 metrov. Za ob-
novo te ceste so precej prisp>evali
občani Podmolnika in Zadvora, ob-
činska skupščina Ljubljana Moste-
Polje in krajevna skupnost Zadvor.
Nacrti so že gotovi, poslopoma pa
bi zbirali sredstva in nadaljevali z
obnovo vse do Podmolnika.

Za to cesto so najbolj zainteresi-
rani vaščani Podmolnika, zato se
tudi precej zavzemajo za njeno ob-
novo in zanjo zbirajo tudi sredstva.
Če bo šlo vse po načitih, bo ce&la v
nekaj letih obnovljena in rešen bo
eden najhujših problemov za vaifia-
ne Podmolnika in dela Zadvora.
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